
Zápis ze schůze třídních důvěrníků  

konané dne 19. 1. 2023 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, Mgr. Věra Kroutilová, Mgr., MgA. Marcela Doubková, 

PhDr. Ing. Olga Komínková 

 

1. Pokladní spolku Bc. Magda Holíková seznámila přítomné s výší vybraných členských 

příspěvků na školní rok 2022/2023. Jedná se o částku 138.400,- Kč. Jedna třída se 

s úhradou příspěvků zdržela, nakonec většina třídy příspěvek uhradila.  

 

2. Přítomní členové spolku souhlasí s příspěvkem na preventivní program finanční 

gramotnost pro žáky 4. ročníků ve výši 6.000,- Kč. 

 

3. Výtěžek z karnevalu na ledě bude určen na doplatek dopravného na lyžařský kurz případně 

na další činnost spolku. 

 

4. Mgr. Doubková podala informaci o programu na téma finanční gramotnost, který zajišťuje 

pro žáky 2. ročníků Česká spořitelna. 

 

5. Mgr. Doubková seznámila přítomné s plánovanou recitační přehlídkou pro předškoláky 

z MŠ a žáky 1. stupně ZŠ. Přehlídka se uskuteční začátkem března. Nejúspěšnější 

recitátoři se možná budou moci zúčastnit recitační přehlídky ve Velkém Meziříčí. Z řad 

členů spolku je třeba nominovat 3 členy poroty. Dále by spolek měl zajistit drobné odměny 

pro účinkující. Pravděpodobný termín přehlídky je 2.3.2023. 

 

PhDr. Ing. Komínková informovala, že na 2. stupni bude v březnu jako každý rok probíhat 

školní kolo recitační soutěže.  

V dubnu bude škola pořádat nejen pro své žáky (2-3 z každé kategorie), ale i pro okolní 

základní školy další kolo. Porota bude sestavena jak z řad našich, tak i pedagogů ostatních 

škol.  

PhDr. Ing. Komínková zmínila možné zavedení konzultačních hodin pedagogů pro 

zákonné zástupce od příštího školního roku. 

 

6. Dotazy třídních důvěrníků:  

Nebylo by možno, aby jednotlivé ročníky uspořádaly společnou akci pro rodiče. Většina 

rodičů žáků druhého stupně se vůbec nezná. K tomuto tématu se přidal dotaz na důvod 

přerozdělení tříd při přechodu na druhý stupeň. Mgr. Kroutilová objasnila důvody 

přerozdělení dětí. Učitelský sbor tuto záležitost na konci uplynulého školního roku řešil 



velice odpovědně, rozhodnutí nebylo jednoduché. Mgr. Doubková doplnila, že některé 

děti odcházejí na víceletá gymnázia, jiné přicházejí. Bylo třeba poskládat třídní kolektivy 

i s ohledem na jednotlivé žáky. 

Další dotaz se týkal zjištění kontaktů na ostatní rodiče z jedné třídy – z důvodu podání 

informací třídního důvěrníka. Škola údaje poskytnout nesmí, pokud se nekonají společné 

třídní schůzky, nemá třídní důvěrník možnost informovat ostatní rodiče. Řešením je 

zaslání informací prostřednictvím třídního učitele. 

Řešením by mohly být informační schůzky rodičů na začátku školního roku. 

 

7. Karneval na ledě: 

Z řad pedagogů podpoří akci Mgr. Slavíčková a Mgr. Adamec. 

Karneval se uskuteční v neděli 12.2.2023 od 13.00 do 15.00 hodin. 

Bylo projednáno možné občerstvení, vstupné, sponzoři, tombola. 

V pondělí 6.2.2023 v 17 hodin se sejdou členové spolku společně s pedagogy ohledně 

přípravy karnevalu. 

 

Zapsaly: Dočkalová, Lavická  

Ověřila: Loupová 

 


